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Referat fra Bestyrelsesmøde den 3. november 2017 

 
 
Deltagere  : Karsen T. Rasmussen, Kim Thomsen og  
     Gunnar Nielsen,  
Afbud  : Sanne Nielsen, Niels Jørgen Jacobsen 
Referent  : Kim Thomsen   
Næste møde : 11. december 2017 

    
 
 
1. Referat fra sidste møde 
 
Referatet blev gennemgået og godkendt.  
 

2. Post til/fra foreningen 
 

Karsten nævnte post fra kommunen ang. nabohjælp.  
Gunnar har modtaget klage over bomme på stien bag Strynøvej, hvor beboerne 
mener bommen bør kunne fjernes iforb. med vedligeholdelse af hus, samt ved akut 
hjælp i form af brand og redning. 
Karsten svarer med breve i postkasserne. 

 
 

3. Regnskab / budgetopfølgning 
 
Ikke gennemgået, udsættes til næste gang. 
 
4. Opgaver 
 
Stibelysning: 
Der arbejdes stadig på en løsning, men der er ikke en plan klar endnu. 
 
Børnehave: 
Karsten har fået svar fra kommunen om at henholde sig til tidligere svar. Vi mangler 
dog at få tinglyst emnet om medlemskab af foreningen. Advokat kontaktes om at få 
lavet brev til kommunen. 
 
Affald i området: 
Ang. regnvandsbassinet på Langelandsvej, er foreningen blevet kontaktet af Provas 
som gør opmærksom på at der smides haveaffald i bassinet. Foreningen holder 
området op til bassinet, mens Provas har ansvaret for selve bassinet. Det er derfor 
Provas’ ansvar at kontakte evt. beboere som henkaster affald. Vi er rystet over at 
man overhovedet kan finde på at smide sit eget affald på et fælles område. Brug 
kompost i haven, eller genbrugspladsen. 
 
HAB møde: 
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Ang. strømafregning og vedligeholdelse af området hos HAB, er det besluttet at de får 
samme service som alle andre medlemmer i området. Der aftales et møde med HAB 
hvor disse oplyses. 
 
Licitation: 
Der skal aftales møde om at Andreas Steincke bør lave beregningen ud fra en max 
pris, ikke på timebasis. Karsten kontakter ham. 
 
Bankmøde: 
Ikke planlagt endnu. Aftalt det holdes inden jul 2017. 
 
5. Nyt fra 
Belægning ved diverse bomme er lavet, enkelt sted er bomme også justeret, så der er 
lidt mere plads at komme frem på. Umiddelbart fint lavet. 
 
6. Næste møde 
 
Den 11. december kl. 19.00 hos Niels.  
 
7. Eventuelt 
 
Gunnar påpegede brugen af vores hjemmeside. Den bør kun indeholde emner der 
vedrører vores medlemmer. Punkt til næste møde bør være hjemmeside politik 
udarbejdes. 
Det blev aftalt at indkaldelse til forestående bestyrelsesmøder også lægges på 
hjemmesiden, inden disse afholdes. 


